Respectful Space Notice


The Government of Canada is committed to fostering safe environments that promote respect, engagement, openness and diversity for all people.

Treating all people with respect, dignity and fairness is fundamental to our relationships with others. The use of both person-first (e.g., person with autism) and identify-first (e.g., Autistic person) are welcome throughout the conference. We encourage everyone to use their preferred language and to consider the language preference of others, whenever possible. 

The dialogue presented during this conference is being monitored for inappropriate language or acts that refer to or promote hate, disrespect, discrimination or the promotion of this type of behaviour. There will be zero tolerance for this type of language or actions. You will be removed from the conference platform if you are participating in this type of behaviour. 


Espace respectueux


Le gouvernement du Canada s’engage à offrir à tous les participants un environnement sûr, qui favorise le respect, l’engagement, l’ouverture et la diversité.


Traiter tous les gens avec respect, dignité et équité est un aspect fondamental de nos relations avec les autres. Soyez bien à l’aise d’utiliser des expressions comme « personne vivant avec l’autisme » ou « personne autiste » tout au long de la conférence. Nous encourageons chaque personne à utiliser l’expression qu’elle préfère et à tenir compte de la préférence des autres personnes dans toute la mesure du possible. 
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Les échanges qui auront lieu pendant la conférence feront l’objet d’une surveillance dans le but de déterminer si des propos ou des gestes inappropriés évoquent ou encouragent la haine, le manque de respect ou la discrimination à l’endroit des personnes autistes. Nous adopterons une politique de tolérance zéro à l’égard de ce type de langage ou de comportement. Si vous vous livrez à de tels comportements, vous serez exclu de la plate-forme de la conférence. 

